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PROTOKÓŁ Nr  55/2013 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego Rady 

Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu  16 lipca  2013 r.  

W załączeniu do protokołu lista obecności członków Komisji i osób zaproszonych. 

Posiedzenie Komisji prowadziła jej  przewodnicząca Pani Anna Ślęzak  . 

Na posiedzeniu Komisji nieobecny radny Witold Śliwkiewicz. 

Porządek posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektów uchwał. 

2. Sprawy różne. 
 Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków Komisji. 

 

Ad. 1 Opiniowanie projektów uchwał. 

 

 

Pani Janina Jachuła insp. ds. księgowości budżetowej przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stryków na 2013 rok i poinformowała , że : 
 

 w § 1 projekt uchwały zakłada dokonanie zmian w planie wydatków budżetu gminy Stryków 

polegających na zmniejszeniu rezerwy ogólnej do 1% o kwotę 5.000,00 zł  z przeznaczeniem 

na przeprowadzenie kontroli  rocznej placów zabaw położonych w obrębie zalewu w 

Strykowie wraz z wdrożeniem Książki Placu zabaw, realizację przeglądów okresowych 

kontroli stanu technicznego urządzeń, kontrole poserwisowe i na szkolenie dla 

administratorów oraz zarządców placów zabaw; 

 w  § 2 projekt uchwały zakłada dokonanie  zmian w planie wydatków budżetu Gminy 

Stryków polegających na zmniejszeniu wydatków majątkowych a zwiększeniu wydatków 

bieżących  na wykonanie punktu obsługi monitoringu wizyjnego następujących obiektów: 

zalew, budynek urzędu i targowisko miejskie w Strykowie w związku z nasilonymi atakami 

wandalizmu. Monitorowanie obiektów pozwoli na  dokonywanie na bieżąco analizy zdarzeń i 

powiadamianie odpowiednich służb o takich zdarzeniach. Wykonywanie w/w usług 

planowane jest poprzez zakład pracy chronionej zatrudniający osoby z terenu naszej gminy a 

co za tym idzie dający możliwość korzystania z ulg i zwolnień z opłat na rzecz PFRON. 
Proponuje się przenieść środki finansowe z zadań , na których wystąpiły oszczędności tj.: 

 z zadania ,,Budowa przyłączy cwu i co do budynków przy ul. Kościuszki w Strykowie 

ˮ- 20.000 zł; 

 ,, zakup autobusu po odbudowie na dowożenie uczniów do szkół- dotacja dla ZGKiM 

w Strykowie ˮ-  40.000 zł. 

Łączna kwota : 60.000 zł. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 6 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących 

się . 

Ad. 2 Sprawy różne. 

 

Radny Grzegorz Kozłowski mówił o inwestycji jak jest wykonywana w chwili obecnej na 

terenie miasta Strykowa. Wg radnego prowadzone roboty są wykonywane pospiesznie, 

niedokładnie , rozkopane jest kilka ulic na raz bez oznakowania , że nie można tamtędy 

przejechać. Przy okazji tych prac odkrywane są media będące w zarządzie gospodarki 

komunalnej. Jednocześnie pracuje kilka firm na tym terenie , nie widać postępu prac , 

wrażenie jest takie , że firmy przeszkadzają jedna drugiej. Pracują w tych firmach  

przypadkowi robotnicy, którzy często odpracowywali wyroki sądowe w Zakładzie 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, jest duża rotacja pracowników. Radny obawia się , 
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że prace inwestycja  nie zostanie  wykonana w terminie mało tego będzie  zrobiona 

niestarannie. Wokół mediów grunt nie jest prawidłowo zagęszczany. Na bieżąco zgłaszam te 

uwagi w dziale inwestycji. 

Pan Wiesław Tomczyk insp. ds. drogownictwa mówił , że nie jest rolą inwestora aby 

ingerować w to kogo zatrudnia wykonawca, prace maja być wykonane dobrze i w terminie. 

Jest to jeszcze cały czas plac budowy, nie odbierzemy czegoś co będzie zrobione źle. Też 

jesteśmy głęboko zaniepokojeni tempem postępu prac i samym wykonawstwem. Na budowie 

jest codziennie inspektor nadzoru Pan Kocięba. Nie mamy szczęścia do wykonawców, ale 

poczekajmy na efekt końcowy. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

Te 100 % winy nie jest tylko po stronie wykonawcy, ale również mieszkańców tych ulic, 

którzy często ogrodzili działki czy dokonali nasadzeń w pasie drogi. Inspektor nadzoru ma za 

zadanie być codziennie na budowie i doglądać wykonywanej pracy. 

Były przeprowadzone rozmowy z właścicielem firmy , która wygrała przetarg na to zadanie. 

Właściciel zapewnia , że  prace zostaną ukończone w terminie. 

Radna Marzena Skwarko  pytała , kiedy będzie położony asfalt po kanalizacji w Swędowie 

, mówiła o potrzebie wycięcia krzaków w Swędowie ograniczających widoczność. 

Radny Włodzimierz Grochocki pytał czy jest możliwość połatania dziur w Swędowie od 

mostu do ulicy Głównej? 

Pan Wiesław Tomczyk odpowiedział ,że odtworzenie nawierzchni będzie na całym odcinku 

od  sklepu do ul. Szlacheckiej. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z. Kubiak 

 

       Przewodnicząca  

              Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych 

        i Mienia Komunalnego 

 Rady Miejskiej w Strykowie  

 

 

         Anna Ślęzak 

 
 


